

家長的責任與承擔 Responsibilities and Commitment of parents

多與子女溝通，分享自己的喜悅。

Communicate with your children, share with them your joy and happiness.

要求子女依時上課及出席一切學習活動，避免無故缺席。

Require children to go to school on time and attend all learning activities, to avoid absences without excuses.

有會見老師的義務和身體力行參與學校的活動。

Have obligations to meet teachers and participate in school activities.

要鼓勵子女積極參與校內活動和有益身心的校外活動。

Encourage children to participate actively in school activities and healthy activities outside the school.

督促子女依時完成作業，定時檢查子女的習作紀錄，讓子女感到自己的學業進度受關注和重視。

Urge your children to complete homework on time, check your children's homework records regularly, let children feel that their academic progress is concerned and emphasised by you.

成為家教會基本會員。

Become a basic member of PTA

要照顧子女生活和學習的所需（如：購買書簿、文具、校服等）。

Take care of your children's daily living and learning needs (such as: purchase of books, stationery, school uniforms, etc.).

